



إنداز ملاحي Navigation Warning G011/2024

الإبلاغ عن وجود حطام Reporting of Object

This is to inform all the stations that an Object is reported in the vicinity of position 25° 20.766' N 054° 55.216' E .

هذا لإعلام كافة المحطات بأنه قد تم الإبلاغ عن وجود حطام بالقرب من الموقع (25° 20.766' N 054° 55.216' E).

All Vessels in the area shall navigate with extreme caution and to give wide berth off the position reported above until this obstruction is removed.

على كافة الوسائل البحرية المتواجدة في المنطقة الإبحار بحيطه وحذر شديد والابتعاد بمسافة آمنة وكافية عن الموقع المذكور أعلاه لحين إزالة هذا الحطام.

All VTS (Hamriyah port, Dubai Creek, Port Rashid, Fishing Harbours, Dubai Harbour and Jebel Ali Port) are requested to notify all vessels accordingly.

على العاملين بنظام متابعة الوسائل البحرية في (ميناء الحمريه، وخور دبي وميناء راشد، ومرافئ الصيد وميناء جبل علي) إخطار جميع السفن وفقاً لذلك.

Owners, Agent, Charters, Marinas, Yacht club and Recreational Sailing Organizations shall ensure that the contents of this Circular are made known to the masters or persons in charge of their vessels

على مالكي الوسائل البحرية، والوكلاء، والمستأجرين، والمراسي، ونوادي اليخوت والقوارب الترفيهيه والشراعية الالتزام بإبلاغ ربانة الوسائل البحرية أو الأشخاص المسؤولين على متنها بتطبيقات محتويات هذا الإنذار.

Marine Operations Department
Dubai Maritime Authority



إدارة العمليات البحرية
سلطة دبي البحرية